
 

Convocàtoria Ple ADR FiloEduc 

 

Benvolgut/da membre de l’ADR FiloEduc, 

 

Jo, Javier Sansalvador, en qualitat de Secretari de l´Assemblea de Representants 

d'Estudiants de la Facultat de Filosofia i Ciències de l´Educació  i en nom de la 

Coordinadora i de la Mesa de Coordinació us convoquem per al proper dilluns 01 de 

Febrer a les 14 hores a la Sala de Juntes, segons el següent ordre del dia: 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior de 22 de Desembre de 2015. 

2. Informe de la Coordinadora i del Delegat del Degà per a Estudiants. 

3. Biblioteca d’apunts i creació, si escau de la comissió de Biblioteca. 

4. Acord sobre el que la comissió de difusió deu publicar o no i informe sobre 

l’estat del logo de l’ADR. 

5. Anàlisi sobre els problemes de funcionament de l’ADR FiloEduc. 

6. Anàlisi sobre el funcionament del càrrec de Delegat del Degà per a Estudiants i 

propostes per a millorar-lo. 

7. Proposta de regulació de les funcions del Delegat del Degà per a Estudiants. 

8. Aprovació, si escau, de la memoria del Delegat del Degà per a Estudiants. 

9. Informe de la Comissió del RRI sobre el seu estat. 

10. Proposta d’adherir-se des de l’ADR a la candidatura per a que les Escoles 

Reggio Emilia reben el premi princesa d’Asturies. 

11. Informe de la situació del Conservatori Superior de Musica de València Joaquin 

Rodrigo, i posicionament, si escau, en recolzament a l’assemblea de l’alumnat. 

12. Informe al voltant de: 

a) Torns de neteja. 

b) Comissió de neteja. 

c) Olimpiada de Filosofia. 

d) Constitució de les Comissions de Grau. 

e) Fons de fotocopies. 

f) Reunió amb el Rector. 

g) ASDEU 

h) Videos de les Jornades de Eixides Professionals de la Filosofia 

i) Consell Assessor  

13. Tria, si escau, de l’alumne/a que participarà en el jurat de l’Olimpiada de 

Filosofia. 

14. Petició, si escau, de reunió de la Comisió de Difusió amb el gabinet de 

Marketing de Rectorat. 

15. Petició, si escau, d’allargar la data per a desmatricular-se d’assignatures (de 

desembre a Gener, després d’examens). 

16. Creació, si escau, de dos grups de Whatsapp. 

17. Tria de membres, si escau, per a les Comissions de Facultat (Cultura, Igualtat, 

Revisió de Qualificacions, Premis Extraordinaris, Relacions Internacionals, 

Qualitat, Pràcticum). 

18.  Afavorir la transparencia de l’ADR FiloEduc mitjançant les següents mesures: 

a) Fer visibles les assistencies. 

b) Fer visibles les votacions. 

c) Penjar al tauló de corxo les convocàtories i actes. 

d) Registrar-les actes al registre de Deganat. 



e) Ampliar la llista de distribució/difusió de l’ADR FiloEduc. 

19. Recolzament, si escau, a la iniciativa “Salvemos la Filosofía” i mecanismes 

d’acció. 

20. Proposta, si escau, de dur a la CAT el retras d’examens i aconseguir que el 

professorat guarde les notes per a la segona convocatoria i es puguen entregar 

treballs en la segona convocatoria. 

21. Creació, si escau, de la comissió organitzadora per a les Jornades sobre Eixides 

profesionals. 

22.  Petició, si escau, per a que la Junta de Facultat ens faça un justificant per a que 

si tenim ADR no ens conte la falta d’assistència a classe. 

23. Renuncia d’un representant de l’AGE i tria, si escau, del nou representant, a 

proposta d’Alvaro Robles. 

24. Toma de postura de la Asamblea respecto a los okupas de la Cafetería, a 

proposta d’Angelo Fasce. 

25. Torn obert de paraules. 

 

MODIFICACIONS A L’ACTA DEL 22 DE DESEMBRE: 

 

- Alvaro Robles proposa: 

 

Que vol que s’indique en els assistents que ell estava present. 

 

"- La cafeteria no pot eixir a licitació fins el 1 d’Abril degut a problemes en el personal. 

 

- El vicerrector d’Economia no vol vindre a la Junta de Centre a donar-ne explicacions, 

insta a la Facultat a anar al seu despatx. 

 

- El Rector vol fer la Casa de l’Estudiant a l’espai de cafeteria si no ix empresa, en la 

nostra cafeteria, llevant-nos l’espai d’ADR-" 

 

 

Por: 

 

"-La cafeteria no pot eixir a licitació fins el 1 d’Abril degut a problemes pel conveni 

d'hosteleria" 

- El vicerrector d’Economia va declinar la petició de la junta de centre a donar-ne 

explicacions, insta a la Facultat a anar al seu despatx. 

 

- Si l'espai de cafetería no ix a concurs o no hi ha una empresa que agarre l'espai esisteix 

la posibilitat de que es cree en l'esài de cafetería la Casa de l’Estudiant que podría a més 

incloure fins le despatx de l'ADR." 

 

 

 


